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(Inf. wł.). W przekonaniu włodarza gminy międzyleskiej Tomasza Korczaka bardzo ważna
jest  ochrona środowiska naturalnego.  Między innymi na jej  potrzeby są opracowywane
miejscowe  plany  zagospodarowania  przestrzennego  oraz  stworzone  aktualne  studium
tematyczne. To pozwala w sposób przemyślany np. rozwijać budownictwo mieszkaniowe,
lokować zakłady produkcyjne i usługowe.

-  Nasz plan miejscowy dla całej  gminy został  przygotowany przez fachowców. To oni  wskazali
obszary, gdzie bez poważniejszego konfliktu z naturą można coś posadowić. Chciałbym, żebyśmy u
nas nie robili m.in. bardzo rozproszonej zabudowy, natomiast zmieścili się z zadaniami na małych
działkach,  na  skupiskach  w  miarę  zagęszczonych,  dzięki  czemu  przyrodzie  pozostawimy  jak
najwięcej miejsca - mówi burmistrz Międzylesia.

Takie podejście do rzeczywistości jest również ważne dla strategii turystycznego rozwoju gminy.
Przebiega przez nią wiele tras wędrownych i ścieżek rowerowych, są zapowiedziane kolejne, i nie
może stać się tak, że ich istnienie pójdzie w niwecz.
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